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Agendapunten 

Opening Bijlagen/ Opmerkingen 
1 Notulen laatste MR 2023-2024 Notulen akkoord bevonden 

 

Ingezonden Bijlagen/ Opmerkingen 
1 Uitnodiging tot kennismaking DB GMR Uitnodigen bij MR03 
2 Jas voor jeugd initiatief Voorstel wordt gesteund. Mr vraagt na en zet 

uit.  
 

Ter informatie Bijlagen/ Opmerkingen5 
1 Stavaza M - lokalen Ouder- en leerling geleding is enthousiast 

over beide bijeenkomsten waarin 
gebrainstormd is over herindeling M-
lokalen. Meerdere indelingen worden op dit 
moment door gebruikers getest. Men is 
hoopvol. 

2 Onderwijstijd 2023-2024 Doorgeschoven naar MR02.  
3 Ziekteverzuim 2023-2024 Oop en vmbo-mix hebben hogere cijfers, 

deels door langdurig zieke collega’s. T.o.v. 
voorgaande jaren ziet de SL geen 
verslechtering en is het percentage 0-
metingen gestegen.  

4 NPO-gelden 1,9 fte ter beschikking voor 
onderwijsassistenten. Enkel nog dit 
schooljaar. Er worden geen 
leerlingactiviteiten meer betaald vanuit 
NPO. Eind dit schooljaar moet al het geld 
zijn gebruikt.  

 

Ter Bespreking Bijlagen/ Opmerkingen 
1 Meerjarenbegroting toegelicht door Eric 

Hengelbrock 
Er is geen kwartaalrapportage van het 
tweede kwartaal meer. Afschrijvingen 
stijgen met 600.000 en dit vraagt bezuiniging 
in de toekomst. 
 
Opnemen in formatieplan. Fuwa 
percentages lb,lc,ld en dat vergelijken met 
vergelijkbare lvo-scholen.  
 



Tot 2029 worden reserves structureel 
ingezet. Daarna blijft het resultaat negatief 
met ongeveer 350k. Er moeten voor die tijd, 
bij voorkeur stapsgewijs, keuzes gemaakt 
worden die het tekort oplossen.  

2 Kolomjaarverslagen 2023-2024  Lezen voor MR02, dan eventuele vragen 
3 Kolomjaarplannen 2024-2025, incl. 

scholingsplan 
Oudergeleding vraagt wat de concrete 
acties inzake slagingspercentage mavo zijn. 
Er wordt gekeken naar welke vakken 
concreet debet zijn aan deze resultaten.  
 
Resultaten eindexamens en vervolgacties 
agenderen voor MR02 

4 Bevindingen Dexis (Mark Fleuren) Gevraagd wordt of er op- of aanmerkingen 
zijn op zijn stuk en of er een vervolg nodig is? 
 
Schoolleiding ziet als vervolg hoe we de 
verbeterde situatie van nu borgen zodat we 
ook constructief kunnen blijven 
samenwerken. Mr ondersteunt dit voorstel. 

5 Adviesaanvraag regionaal plan 
onderwijsvoorzieningen Maastricht-
Heuvelland-parkstad 

Uitdagingen onderwijs (bijv arbeidsmarkt, 
subsidieaanvragen) via regionaal plan 
onderwijs aanpakken. Meerdere besturen 
werken daarom samen.  
 
Uitgaan van eigen kracht. Instroom kan 
afnemen maar SL ziet weinig risico’s voor 
onze school.  Rpo heeft zeker voordelen. 
Afstemming tussen verschillende richtingen 
tussen scholen onderling.  

 

Ter Instemming Bijlagen/ Opmerkingen 
1 PTA’s 2024-2025 Unaniem ingestemd 

 

Rondvraag 
Leerlinggeleding, conciërges en toezichthouders/onderwijsassistenten zitten heel kort op de 
regels. Lopen de spanningen op? Wat is daar de verklaring voor? Docenten worden in bijzijn 
van leerling belerend aangesproken door onderwijsassistenten.  
Deels vanwege de toestand van het meubilair na één jaar.  
 
Schoolleiding, vanwege toename incidenten en overlast rondom school worden regels 
aangescherpt. Leerlingen tot en met leerjaar 3 blijven altijd op school. Schoolpasjes helpen 
bij het handhaven.  
 
Schoolleiding, woensdag 16 oktober, of er een ouder in het panel wil plaatsnemen? 
 
Schoolleiding, onze school is geselecteerd voor het PISA-onderzoek. Ongeveer 55 leerlingen 
zullen de PISA-toets moeten maken, gericht op science in maart 2025. 
 



Oudergeleding, het is kwalijk dat er door aanwezigen in de MR-vergadering denigrerend wordt 
gesproken over de klachten die de leerlinggeleding uit over de strafmaatregel (het schrijven 
van 8’jes).  
 

 


